
Referat fau møte den 3.9.2019 

Tilstades: Linda Rød, Hilde Alvær Hagesæter, Heidi Urdal Vedå, Øystein Hella Holsen, Camilla Bjerke, 

Gert Einar Ebbesen, Marius Hindenes og Wenche Rand Øyre. 

Møtte ikkje: Trond Magne Solberg-Mortensen, Hanne Eidsnes, Kjartan Nyhammer.  

Usikkert kven som er fau representant for 8b og 10a. 

 

1. Konstituering 

Val av leiar, kasserar og sekretær. 

Leiar og sekretær: Camilla Bjerke 

Kasserar: Hilde Alvær Hagesæter 

 

 

2. Årshjul 

I fjor snakka me om å få laga eit årshjul, men fekk det aldri på plass. Det var einigheit i gruppa 

om at dette var ein lur ting å få på plass.  

Under følgjer ei liste over dei tinga me no har plassert inn i årshjulet, med meir om kvar ting 

under neste punkt. 

1. Temakveld 

2. Julefrukost 

3. Nyttårsball 

4. Utekino 

5. Sommarfest 

 

3.  

Temakveld.  

Dato for denne er satt til 23.10. Me vil ha ein temakveld der både foreldre og ungdommar 

skal komme. Temaet er narkotika og me får inn ein talsmann frå norsk 

narkotikapolitiforening. Me håpar og at me får med oss MOT på dette arrangementet.  

Einar snakkar med nnpf og Øystein snakkar med MOT. 

Julefrukost: Tradisjon at fau lagar til siste skuledag før jul. Som i år blir 20.12 

Nytårsball: Denne blir sannsynligvis etter at musikal er over på skulen (1.02.2020) Her må me 

undersøke litt meir om kven som har ansvaret for arrangementet.  

Utekino: Me prøver å lage dette til. Har blitt begynt på tidligare, men ikkje gjennomført. 

Datoen blir den 17.03.2020, kl 19.30. Hilde snakker med Knut Fyllingsnes. Dette kan og bli ein 

gylden mulighet for 9.klasse til å tjene inn nokre kroner til sin framtidige klassetur.  

Sommarfest: Dette er og ein tradisjon og noko som 9.klasse steller i stand og tener seg nokre 

kroner til klasseturen. Dato er ikkje satt for denne enno.  

 

 

4. SU: Hilde og Marius vart vald inn. 

 

5. Eventuelt: Her kom det opp misnøye rundt skulebussane. Det er for mange elevar på 

bussane, ikkje noko sitteplassar til alle. Det er og eit spørsmål kvifor ikkje bussen mot Leknes 



og Knarvik køyrer rundt Vaet. Camilla og Hilde vil lage eit skriv til skyss i håp om å legga 

ytterlegare press på dei. Barne- og ungdomsskulen har allereie gjort dette.  

 

 

Me blei enige om at møtene framover blir i forkant av dei ulike arrangementene. Neste møte 

er satt til den 1. oktober 2019 kl 18.00. 

 

Referent, Camilla Bjerke. 


